
RECULL DE LES PROPOSTES DEL PROCÉS PARTICIPATIU DEL PACTE DE CIUTAT DE SANTA PERPÈTUA DE MOGODA 2021
setembre de 2021

PROPOSTES NOVES DE LA CIUTADANIA

Proposta Noves propostes Valoració Altres Comentari tècnic

Eix 1: Activitat econòmica, comerç, indústria, ocupació i formació. Digitalització d’empreses i innovació

NO HI HA PROPOSTES

Eix 2. Sectors estratègics de futur, cultura i treball cooperatiu. Economia social i solidària

o   Millorar l’accés peatonal a Can Bernades Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració No forma part el pacte. Però pot formar part d'altres accions

o   Executar el Pla d’Usos per l’espai de les antigues carpes del CIM Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració No forma part el pacte. Però pot formar part d'altres accions

o   Convertir l’antic espai del CIM en un equipament E2 o E3 Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració No forma part el pacte. Però pot formar part d'altres accions

Eix 3. Emergència social, cohesió social, habitatge i salut pública: 

o   Contractar persones que vehiculen entre el personal sanitari i les famílies Altres motius Generalitat

o   Acompanyament específic a dones i famílies en matèria d’alimentació, part

emocional, sexualitat i salut 
Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració És una idea molt transversl que afecta diverses regidories

o   Apoderar entitats i associacions del tercer sector S’incorpora la proposta

o   Equilibri social amb la salut al centre Altres motius Generalitat

Eix 4. Recuperació inclusiva, igualtat de gènere, bretxa digital i gent gran: 

o   Promoue l'oferta formativa per a joves i gent gran en rob`tica i noves

tecnologies: Creació d'un SPMakers oberta tota la ciutadania amb filosofica 'Maker' 

i educació 360

Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Eix 5. Transició ecològica, gestió de residus i equipaments: 

o   Fer una gestió eficaç dels residus a tots els equipaments municipals: escoles,

centres cívics, equipaments esportius, escoles bressols, etc. 
Ja es fa actualment Iniciem el projecte d'economia circulars magatzem 

o   Promoure la recollida selectiva a tots els espais i gestionar de manera

adequada i eficient els residus municipals 
Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració s'està fent de fa anys però sempre es pot millorar

Eix 6. Desenvolupament sostenible. Transició ecològica, gestió de residus i equipaments: 

o   Crear una xarxa de punts de càrrega de vehicles elèctrics, patinets o bicicletes

a tots els barris i equipaments municipals 
Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració S'està treballant el tema però depèn de planificació integral

o   Controlar la velocitat mitjançant senyalització dinàmica que permeti a les

persones usuàries saber a quina velocitat circula a les principals vies de Santa

Perpètua de Mogoda. 

Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Estudiarem si es pot incorporar en millores de  projectes en 

marxa

o   Instal·lar pantalles acústiques a l’AP 7 S’incorpora la proposta

o   Reduir la contaminació acústica a l’Avinguda 3, produïda per la densitat del

trànsit en el seu pas per la zona residencial 
Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

S'ha reduir la velocitat obligatòria però encara corren depressa 

els cotxes, calen mesures disuasòries

o   Instal·lar nova senyalització per reduir la velocitat a l’Avinguda 3 al seu pas per

la zona residencial i controlar-ne la velocitat mitjançant radar 
Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

S'ha reduir la velocitat obligatòria però encara corren depressa 

els cotxes, calen mesures disuasòries
o   Construir nous accessos al PI Camp de les Pereres per evitar el pas de

camions d’alt tonatge per les vies urbanes del municipi i alleugerir el trànsit que

causa una gran contaminació acústica i ambiental. 

Desestimada per manca de pressupost (pot ser incorporada en 

el futur) Depèn d'un planejament a llarg termini

SESSIÓ 1 ACTIVITAT ECONÒMICA

Proposta Aspectes a millorar Valoració Noves propostes Valoració Altres Comentari tècnic

Economia circular als PAE’s

Crear propostes més concretes en matèria de transició energètica al 

voltant de l’ISO 5001 Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Promoure altres mesures d’eficiència no només basades amb 

la generació, sinó també amb reducció de consums Ja es fa actualment

Estem amb la ISO 14001 a 

Desenvolupament Local.Oferta des 

del Centre Metel·lúrgic de Sabadell 

auditories energètiques a empreses 

Diferenciar en el pla d’acció tipologia d’empreses: gran empres; PIME; 

comerç... Desestimada perquè no està en línia amb el Pla de Mandat

Impulsar noves campanyes de promoció i assessoria de 

per a empreses Ja es fa actualment

Totes les empreses grans i petities 

són igual d'importants i certament 

adaptem a cada cas els programes 

però s'exclou cap empresa per 

dimensió

Manca d’accions o espais  transversals al territori per aportar nous 

multiactivitat al territori S’incorpora la proposta aquestes campanyes a empreses S’incorpora la proposta

Es comparteix aquesta necessitat en 

diferents línies de treball 

Dificultat teixir CEI en polígons Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Espai butlletí informatiu per a empreses amb noticies positives 

en matèria d’eficiència i experiències positives S’incorpora la proposta

Es fa a nivell de Riera de Caldes, i es 

pot fer associat d 'altres projectes 

com la INDUSTRIA VIVA del MTIV

Més propostes adreçades a polígons: millores infraestructures en general Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració
Manca experiències per comparar en matèria de residus Ja es fa actualment

Indústria 4.0 i digitalització. Next Generation Conveni amb 

UPC, GENCAT i EMPRESES Mancança a nivell digitalització a nivell d’adults Ja es fa actualment

Mentoratge d’experiències d’èxit per a captar l’atenció de 

noves activitats o accions (digitalització + eficiència). MOLT 

IMPORTANT S’incorpora la proposta

Competències digitals per a estudiants i persones desocupades 

Mantenir i potenciar serveis de diagnosi municipal (eficiència + 

digitalització) Ja es fa actualment

Potenciar visites a empreses en edat escolar: conèixer sectors, 

professions, etc. S’incorpora la proposta

Poca capacitat d’atracció al teixit empresarial S’incorpora la proposta proximitat S’incorpora la proposta

Programes concrets i diversificats adreçats a les diferents tipologies 

d’empreses (PIME, exportadora, multinacional, ...) S’incorpora la proposta

Debatudes conjuntament Fòrums intercanvi d’experiències a nivell de digitalització S’incorpora la proposta

Poca visibilitat/confiança de l’administració pública en l’àmbit 

empresarial: SEPE, SOC, etc. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Hi ha canvis imminetns veurem com 

evoluciona



Activitats de voluntariat empresarial – aprofundir col·laboració pública 

privada Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Impuls de la formació professional Donar a conèixer en l'àmbit educatiu la potència empresarial del territori S’incorpora la proposta Visites centres escolars a empreses locals: = digitalització S’incorpora la proposta

OPORTUNITAT: nova llei de 

Formació professional; PIMES que 

puguin fer FPDual, etc. 

Perspectiva de gènere en ocupacions industrials: rols familiars enquistats, 

manca coneixement, oficis excessivament “masculinitzats”,… S’incorpora la proposta Buscar referents femenins – mentoratge a empreses S’incorpora la proposta

Són actuacions molts transversals 

per superar les barreres de gènere

Comunicació bidireccional empreses – sector educatiu: mecanismes per 

encaixar les necessitats compartides S’incorpora la proposta formatives en edat d’estudis obligatoris Ja es fa actualment

Els Cicles Formatius de SPM no es nodreixen de gent de SPM. Dificultats 

atracció alumnat local Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

empoderar-la I QUE SIGUI ATRACTIVA PER A ADOLESCENTS. 

INNOVACIÓ EN LA CAPTACIÓ D’OPORTUNITATS Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Manca de perfils molt específics S’incorpora la proposta

Apostar per la FP dual (algunes empreses participants 

expressen experiències en aquest sentit) S’incorpora la proposta

col·laboració públic – privada en matèria formativa Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració
Manca de material a centres educatius per a poder desenvolupar 

competències tècniques S’incorpora la proposta En forma de reivindicació

SESSIÓ 2 SECTORS ESTRATÈGICS

Proposta Aspectes a millorar Valoració Noves propostes Valoració Altres Comentari tècnic

Next Generation EU Ja es fa actualment

Sumar a la rehabilitació d’habitatges la rehabilitació d’edificis 

comercials. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Ja es fa actualment

Projecte cooperatiu a Can Banús: porta d’interpretació del Parc 

de Gallecs (sobirania alimentària, ESS, habitatge cooperatiu, 

etc.) Ja es fa actualment

Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració
Crear un grup de treball específic a nivell rural. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Adequació i senyalització de camins rurals Protecció espais agraris. S’incorpora la proposta Can Banús porta del Parc de Gallecs Ja es fa actualment

Fomentar l’accés al medi , pot  

comportar un creixement de 

l’incivisme en els espais

A banda d’informació direccional i/o turística senyalització sobre CIVISME.  S’incorpora la proposta ENTORN NATURAL Ja es fa actualment

Concepte PROXIMITAT – generar dinàmiques compartides ruralitat – 

comerç – desenvolupament econòmic S’incorpora la proposta Implantar l’urbanisme tàctic per combatre l’incivisme? S’incorpora la proposta

Analitzar si falten espais com per exemple pipicans per esbarjo 

per animals, etc. Ja es fa actualment

S’incorpora la proposta

Control del sòl agrícola: abocaments de residus, terres i runes incontrolats. S’incorpora la proposta Fomentar cicloturisme: promoure aparcaments per bicicletes Ja es fa actualment

Convivència entre les persones que viuen el món rural i l’incivisme. Camí 

tallat afecta a veïns. S’incorpora la proposta evitar massificacions Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Hi ha previsió de dos aparcaments 

nous en tractar-se de "més" 

aparcametns cal veure si un cop fets 

els previstos en calen més

Gestió de la inversió / manteniment posterior  S’incorpora la proposta Adequació infraestructura S’incorpora la proposta
Col·laboració intermunicipal S’incorpora la proposta

Eixos cívics i comercials Ajudes directes a comerç i restauració. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Digitalització del sector comercial. Ja es fa actualment

Publicitat comerç i restauració  local / dotació de valor afegit. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Mesures de fidelització del comerç. Ja es fa actualment

Desconeixement associació i comerç local. S’incorpora la proposta Que el poble sencer sigui un eix comercial.  Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Com a ieda conceptual es veu bé, 

però cal saber com es materialtiza 

Aportar noves coses com a ciutat perquè la gent visiti SPM. S’incorpora la proposta Aparcaments dissuasius però propers = camins rurals. S’incorpora la proposta

Falta activitat eixos comercials cap de setmana Ja es fa actualment Peatonalitzar els dies laborables com a prova pilot. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

L'escenari final és latotal 

vianalització. Es tracat d'estudiar les 

fases

Gestió dels locals buits en eixos comercials identificats. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Pacificació acompanyada de polítiques de promoció econòmica 

Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

HI ha instruments en marxa que cal 

veure si recullen la proposta

Gestió vehicles que vinguin de fora. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Col·laboració público-privada S’incorpora la proposta

Potenciar cooperatives de consumidors i producte local.  Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

La cultura cooperativista s'ha de 

recuperar

Rectoria de Santiga

Santiga: evitar l'amenaça de convertir-se en parc urbà i no en parc 

rural/natural. S’incorpora la proposta Continuar pel Castell de Santiga BCIN. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració El Castell és privat

Incorporar entorn rural/natural en la rehabilitació. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Rehabilitar/conservar l’entorn de Santiga . Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració El sòl és privat

Gestió posterior de la inversió – manteniment. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Interrelació amb l’adequació i senyalització camins rurals S’incorpora la proposta

Finançament per els usos posteriors a la rehabilitació. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Equilibri entre massificació / preservació espais. S’incorpora la proposta
Transversalitat entre accions i entre comunitats. S’incorpora la proposta

SESSIÓ 3 EMERGÈNCIA SOCIAL

Proposta Aspectes a millorar Valoració Noves propostes Valoració Altres Comentari tècnic

Lluita contra la pobresa i l’exclusió social Difusió informació a la ciutadania: situació, deute, etc. S’incorpora la proposta Aposta per l’habitatge social Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

TEMA TRANSVERSAL: Deute 

administracions superiors vs tenim 

prou finançament? Diferència entre 

ambdues qüestions

Ampliació i revisió del contracte programa de serveis socials 

De quina manera podem millorar com s’empren els recursos de 

l’ajuntament? S’incorpora la proposta Possibilitat de fer polítiques més enllà dels ajuts Ja es fa actualment

De quina manera s’ajuda les dones, les més afectades per pobresa i 

exclusió? Perspectiva de gènere Focalitzar plans ocupació cap a les dones Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració



Dificultats de les dones per accedir als llocs de treball Suport a les famílies per sol·licitar ajuts per habitatge Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Manca d’habitatge social S’incorpora la proposta Dinamització via pública, espais oberts Ja es fa actualment

Dificultats administratives S’incorpora la proposta

Programa esportiu pel jovent transversal: escola, ajuntament, 

entitats. Foment de la cohesió social, a través d’un acord amb 

els clubs, econòmic i d’oferta S’incorpora la proposta

Mesures que afavoreixin la convivència S’incorpora la proposta

Educació i formació continuada per millorar possibilitats 

laborals de la ciutadania i evitar abandonament i fracàs 

escolar: ampliació oferta acadèmica, tot incloent ajuts a la 

digitalització per l’educació Altres motius

ja fem programes municipals, i 

algunes d'aquestes propostes 

depenen de la Generalitat

Incivisme vies públiques i ocupació il·legal via pública i patis escolars S’incorpora la proposta

Més oferta esportiva i d’activitats per infància i jovent: l’esport treu del 

carrer Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Control gestió econòmica dels clubs Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Ampliar formació no reglada Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Posada en marxa del CUAP 

Difusió informació a la ciutadania: situació, deute, etc. Sensibilització a la 

ciutadania sobre determinants de salut més enllà de la medicalització: 

foment hàbits i estil de vida saludables Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Complement educació en salut Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Reforç del sistema sanitari Canvi paràmetres d’avaluació dels CAPs: millora de la resolució Altres motius Programes específics de salut per jovent i gent gran Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Reforç equips professionals: inclusió treball social als equips de treball 

sanitat. Altres motius

Programes col·laborats entre jovent i gent gran: aprofitament 

de recursos, tot aprofitant centres cívics Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Millora de la gestió dels recursos professionals: contractacions i 

coordinació amb salut pública Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Recuperació tardes joves: educació sexual per joves Ja es fa actualment

Programes específics de salut psicoafectiva, sexual, emocional, etc 

sobretot per la gent més jove Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Aprovar pla local de salut Ja es fa actualment

Programes específics d’acompanyament a la gent gran Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Coordinació sanitat i serveis social Ja es fa actualment
Reprendre la taula de salut comunitària S’incorpora la proposta

Finançament de les escoles bressol municipals Pèrdua de línies conseqüència de la baixa natalitat Ja es fa actualment Baixar la ratio alumnes / mestres Ja es fa actualment

estem per sota del que marca la 

Generalitat

Millor anàlisi per mantenir línies Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració Qualitat de l’ensenyament més important que els números

Possibilitat de tancament també línies de primària al futur? Altres motius

Atenció al personal més enllà de les educadores, neteja, per 

exemple, sovint precaritzades depèn Generalitat

Informació drets a escola bressol amb qualitat Ja es fa actualment Considerar de nou la tarificació social S’incorpora la proposta

Externalització serveis escola bressol Ja es fa actualment Escola bressol totalment pública i no municipal Altres motius

Altes quotes Ja es fa actualment Accions per revertir la situació tot i la reducció natalitat Ja es fa actualment

Factors influents: equilibri vida laboral i familiar, i precarització laboral: 

àvies i avis, mares i pares Ja es fa actualment

Escola bressol tanca servei però no l’edifici: equipament 

educatiu Ja es fa actualment
No s’esgoten les ajudes: desconeixement de l’existència de les beques: 

falta d’informació? Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

SESSIÓ 4 RECUPERACIÓ INCLUSIVA

Proposta Aspectes a millorar Valoració Noves propostes Valoració Altres Comentari tècnic

Construcció d’una residència pública per gent gran del 

municipi Necessitats de places de les residències S’incorpora la proposta

Unitats de convivència petites: menjadors, espais, sales. 

Importància del disseny dels espais, de ratios i de la concepció 

del serveis: “una residència és una altra casa”. S’incorpora la proposta

no depèn de l'Ajuntament, ho 

traslladem a la Generalitat

Model actual de residències, disseny com a centres hospitalaris S’incorpora la proposta Importància dels espais oberts S’incorpora la proposta

no depèn de l'Ajuntament, ho 

traslladem a la Generalitat

Poques places centre de dia S’incorpora la proposta

Nous models que afavoreixin que les persones grans puguin 

viure més temps a les seves cases: atenció a domicili. 

“Autodeterminació de la gent gran, dret a decidir” S’incorpora la proposta

no depèn de l'Ajuntament, ho 

traslladem a la Generalitat

Inversió perquè la gent estigui més  temps a casa seva S’incorpora la proposta Vinculació de la residència al poble S’incorpora la proposta

no depèn de l'Ajuntament, ho 

traslladem a la Generalitat

Noves places centre de dia S’incorpora la proposta

no depèn de l'Ajuntament, ho 

traslladem a la Generalitat

Punts d’acompanyament TIC (punts digitals) Suport econòmic, sobretot per famílies més necessitades Ja es fa actualment

Inversió econòmica administracions públiques: tot l’alumnat 

Altres motius Generalitat

Casals d’estiu Ja es fa actualment

Cursos gratuïts i acompanyament persones: formacions a 

mida, millor que cursos generals, per famílies i no només per 

joves S’incorpora la proposta

Famílies migrades, joves tenen moltes responsabilitats: administració no 

preparada per atendre aquestes necessitats S’incorpora la proposta

Punt atenció TIC on rebre persones i fer tràmits de tots els 

àmbits. Personal amb competència digital i coneixement de 

necessitats. Aprofitar centres cívics per reduir bretxa digital Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Bretxa digital per manca d’accés a internet a les cases S’incorpora la proposta

Possibilitat de personal per traducció i acompanyament: 

ensenyar a fer les coses vs perspectiva gent gran i possibilitats 

d’acompanyament S’incorpora la proposta

Comunicació a la ciutadania considerant la bretxa digital S’incorpora la proposta

Possibilitat convivència i acompanyament jovent-gent gran, tot 

incloent gent nouvinguda S’incorpora la proposta

Mancances digitalització residències: mirada de futur S’incorpora la proposta
Repartiment equipament primària (paper de la Generalitat) S’incorpora la proposta

Recuperació inclusiva 

Bretxa social provocada perquè les dones pateixen els preus: excedències, 

jornades reduïdes, etc. S’incorpora la proposta

Dotar de més ofertes formatives a les dones perquè són més 

afectades per atur i precarització laboral Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració



PERSPECTIVA FEMINISTA EN TOTS ELS ÀMBITS DE LA POLÍTICA 

MUNICIPAL: Escoles bressol, polítiques municipals, educació, 

acompanyament. Importància de la consideració al pacte de 

ciutat. Objectiu transversal igualtat de gènere present en totes 

les propostes o iniciatives. Ja es fa actualment

SUPORT A L’ALLETAMENT MATERN i TIC: component digital de 

l’atenció a l’alletament i a l’atenció al part: reforç d’aquestes 

col·laboració entitats socials amb administracions: 

PRESCRIPCIÓ SOCIAL Ja es fa actualment

Tarificació social amb perspectiva de gènere. Desestimada perquè no està en línia amb el Pla de Mandat

apostem per la perspectiva 

econòmica i social

SESSIÓ 5 DESENVOLUPAMENT SOSTENIBLE

Proposta Aspectes a millorar Valoració Noves propostes Valoració Altres Comentari tècnic

Transformació del sòl a usos com a parcs solars i altres 

compatibles.

Es poden aprofitar teulades i altres equipaments municipals existents per 

posar plaques fotovoltaiques abans que ocupar sòls (tb com a proposta) – 

si bé també té alguns punts en contra o algunes dificultats (ombres, 

orientació, elements in- compatibles, potència) Ja es fa actualment

Fer formació a la ciutadania sobre com estalviar consum. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració
Hem fet actuacions de formació  i 

ara tenim assessoraments

Regulació de les CCEELL i del consum energètic col·lectiu (propietat de la 

instal·lació, com s’interconnexiona la producció amb el client final en 

l’entorn dels 500 metres) Ja es fa actualment

Fomentar l’eficiència energètica amb la millora d’equips i 

electrodomèstics.
Ja es fa actualment Hem fet actuacions de foment entre 

la ciutadania. Insistirem

Promoció de l’autoconsum. Ja es fa actualment

Estudiar altres sistemes de producció d’energia més enllà de la 

fotovoltaica (geotèrmia, biomassa...etc.) i comparar si s’escau.

Desestimada per manca de pressupost (pot ser incorporada en 

el futur)

Ja tenim uns estudis comapratius 

sobre l'optimització de cada una de 

les formes d'energia i el més òptim 

des del punt de vista del terndimetn 

és la fotovoltaica

Creació d’illes de calor. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Es tracta fer espais de protecció de 

la calor amb elments medi 

ambietnals naturals

Aprofitar totes les teulades possibles d’equipaments i 

instal·lacions municipals.
Ja es fa actualment

Pèrgola Fotovoltaica de Puig i Cadafalch

Es poden aprofitar teulades i altres equipaments municipals existents per 

posar plaques fotovoltaiques. Ja es fa actualment

Implantació autoconsum en els equipaments. Ja es fa actualment

S'ha començat amb Ajuntament 

(2003), Bernat (2020), Dlocal 

(2018), E La Florida (2021), Nau 

SAM (2021)

Model energètic estatal. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració
Creació de comunitats energètiques locals que permeti fer una 

energia distribuïda i participada.
Ja es fa actualment

L'Estat està fent gans canvis de 

model que van a positiu

Creació oficina/punt d’informació a la ciutadania, tb amb 

difusió d’ajudes (ja s’està estudiant i en planificació).
Ja es fa actualment

Aprofitar totes les teulades possibles d’equipaments i 

instal·lacions municipals.
Ja es fa actualment

Proves Pilot Recollida de residus domiciliaris

S’han portat a terme algunes proves i caldria millorar les tecnologies o la 

facilitat d’accés a aquestes per part de la ciutadania Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Apostar més per la reducció dels residus que per el reciclatge – 

tb explorar la possibilitat del SDDR (deposició i retorn).
Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració APP Reciclos va en aquest camí 

tecnològic

No es van poder fer les campanyes adequades per la irrupció de la Covid-

19. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració
Implantació de màquina de SDDR al mercat. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Estem guanyant el retard perdut pel 

COVID

Més relació directa entre tancament de contenidors i taxa (pagament per 

generació). Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració
Avançar cap al pagament per generació /reciclatge. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Les proves pilots encaminen cap al 

tancament

Una part de la ciutadania no ha respost correctament. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Transmetre a la ciutadania les dades de recollida i reciclatge Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Estem treballant amb informació 

general a la ciutadanaia però 

incorporem estudiar si es pot fer 

particularment

S’han de fer accions més directes (altres sistemes). Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració
Identificar hores i zones conflictives i focalitzar l’actuació sobre 

aquesta conscienciar la ciutadania).
Ja es fa actualment

La relació fiscal entre qualitat i cost de la recollida i taxa (és baixa en 

comparació amb altres municipis). Ja es fa actualment
Buscar estratègies per arribar i conscienciar les persones que 

no ho estan  (agents de carrer, Autòpsia de residus, etc) 
Ja es fa actualment

El sistema s’hauria de tractar de forma més homogènia a tot el país, i no 

deixar que els municipis experimentin obertament exposant-los a l’èxit o 

el fracàs. S’incorpora la proposta

Adaptació del sistema a les particularitats de cada zona Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Un sistema general unificat i més 

homogeni és una reivindicació 

davant de la Generalitat

Es va tard en la implantació de mesures (a nivell de societat en general). Ja es fa actualment

Millorar la proporció i presència de contenidors de reciclatge i 

assegurar que estan distribuïts per tot el municipi.
Ja es fa actualment

Les campanyes de sensibilització han tocat sostre, els mecanismes han de 

ser uns altres . Ja es fa actualment

SESSIÓ 6 MOBILITAT SOSTENIBLE

Proposta Aspectes a millorar Valoració Noves propostes Valoració Altres Comentari tècnic

Supressió barreres arquitectòniques a l’estació de la Florida 

(R3)

Les andanes haurien de tenir més longitud – els trens deixen fora de 

l’andana. S’incorpora la proposta

Connexió de Avenida 1 per sota la via. S’incorpora la proposta

Models tipus bicing són difícilment 

sostenibles econòmicament en un 

municipi de les dimensions de Sta. 

Perpètua de Moguda.

Accessos a l’andana, només s’accedeix per una banda. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Construcció de barreres acústiques (enllaça amb les propostes 

5 i 6).
S’incorpora la proposta

Cal optimitzar les inversions a 

demanar a ADIF perquè unes no 

vagin en detriment de les altres (by 

pass). Es posa de manifest que 

Dificultat per aparcar i/o descarregar passatgers/es. S’incorpora la proposta

Poder accedir a l’andana per les dues bandes Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Tal com s'ha dit abans, en defensar 

el bypas, les millores a les 

instal·lacions actuals de la R3  han 

de ser les legals i no anar a 



Els horaris del bus urbà no estan coordinats amb els horaris de la R3. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració
Millorar aparcaments/accessos (possibilitat d’urbanitzar solar 

d’ADIF)
Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Cal estudiar en quin marc  ho pot 

fer l'ajuntament

Cal pensar amb la connexió amb els polígons industrials, amb algun servei 

entre estació i polígons. Ja es fa actualment

Ampliar o millorar transport públic (horaris) o elements que 

facilitin l’accés a l’estació (vehicles i mitjans alternatius – 

Bicing, aparcament bicicletes, patinets...etc.).

Ja es fa actualment

La velocitat dels trens al seu pas per la població (milloraria qualitat de vida 

veïns/es) S’incorpora la proposta
Possibilitat de millorar carril bici. Ja es fa actualment

Reduir/limitar velocitat dels trens o promoure la parada de 

tots els trens a l’estació.
S’incorpora la proposta

Increment de freqüències de la línia R8 de Rodalies (Sta 

Perpètua – riera de Caldes)
L’accés a l’estació, que només és per una banda. Accés per les 

dues bandes a l’estació.
S’incorpora la proposta

Freqüència inadequada (1 tren per hora). ADIF es va comprometre a un 

tren cada 30 minuts i no s’ha acomplert. S’incorpora la proposta

Incrementar la freqüència a un tren cada 15 minuts i executar 

les actuacions complementàries a la millora de la freqüència.
S’incorpora la proposta

Actuacions complementàries a la freqüència que no s’han executat 

(actuacions de plans de mobilitat concebudes però pendents d’execució) S’incorpora la proposta

Adaptar també el transport públic a les noves freqüències, per 

exemple crear vies segregades pel bus urbà (BRCAT).
S’incorpora la proposta

La seguretat dels aparcaments de bicicletes, i de la xarxa urbana en 

general (seguretat ciutadana). S’incorpora la proposta

Creació d’un òrgan gestor de mobilitat de tota l’àrea i 

municipis de la riera de Caldes (aplicable a totes les mesures).
S’incorpora la proposta

Dificultat de connexió entre el Vallès Nord i el Sud. S’incorpora la proposta Tramvia com a element de connexió entre Vallès nord i sud. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Parades de bus segures, connectades amb el transport d’altres 

municipis de la Riera de Caldes.
S’incorpora la proposta

Traçat alternatiu del desdoblament de la R3 amb by pass de 

connexió R3-R8 i creació d’un intercanviador

Seguretat del transport i les persones (B-140 no té estació adequada), 

parades sense marquesina… Ja es fa actualment
Millora de la xarxa i les parades (seguretat, comoditat i  

accessibilitat de les persones usuàries).
S’incorpora la proposta

Consens del territori- la manca de consens frena algunes actuacions S’incorpora la proposta
Exigir les inversions necessàries per minimitzar l’impacte 

ambiental. (relacionat amb accions 5 i 6).
Ja es fa actualment

Els impactes ambientals de les propostes. Ja es fa actualment
Prioritzar les vies que permetin major integració de les 

propostes (sobretot en el Pla de Rocamora)
Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

El retard en les inversions previstes o compromeses per part d’ADIF. S’incorpora la proposta
Impulsar l’intercanviador de mercaderies a l’estació intermodal 

de la R2.
S’incorpora la proposta

Amb les infraestructures actuals cal fer transbords excessius. Es considera 

que l’estació hauria de ser Intermodal i no un intercanviador, cal fer 

transbords excessius per la connexió amb Barcelona. (afegir com a 

proposta) Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Demanar intensificació del trànsit de mercaderies nocturna. S’incorpora la proposta

Creació d’un òrgan gestor de mobilitat de tota l’àrea i 

municipis de la riera de Caldes. (aplicable a totes les mesures).
S’incorpora la proposta

Construcció intercanviadors ferroviaris de la R8 Consens del territori- la manca de consens frena algunes actuacions S’incorpora la proposta Les mateixes que en el cas anterior

Els impactes ambientals de les propostes. Ja es fa actualment

El retard en les inversions previstes o compromeses per part d’ADIF. S’incorpora la proposta

L’estació hauria de ser Intermodal i no un intercanviador, cal fer 

transbords excessius per la connexió amb Barcelona. Es fa trasllat a la regidoria per a la seva valoració

Correcció dels impactes ambientals de les infraestructures Si hi ha augment de freqüències nocturnes s’incrementaran els sorolls. S’incorpora la proposta
Seria òptima velocitat variable com a l’entrada de Barcelona 

(però més costosa de gestionar).

Desestimada per manca de pressupost (pot ser incorporada en 

el futur)

Barreres també a l’AP7 a la Creueta i a Can Filuà i reducció de velocitat

Augment de trànsit per Mollet i Sta. Perpètua per evitar peatge de Mollet 

(s’elimina el 31 d’agost). S’incorpora la proposta
Cal preveure les barreres acústiques per minimitzar increment 

de freqüències.
S’incorpora la proposta

L’efecte dels accidents a l’AP7 sobre el trànsit intern de Sta. Perpètua. S’incorpora la proposta


